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Accommodatiebeleid – Binnensportverenigingen 

 

Introductie 

Hartelijk dank dat we vandaag mogen inspreken. Ik vertegenwoordig de 
grootste binnensportverenigingen van de gemeente Maashorst, met name 
voormalig gemeente Uden, samen goed voor ruim 1500 sportende leden, 
waarvan een groot aandeel jeugdleden. En de veruit grootste huurders 
van sporthallen in Uden en Volkel. Wij willen graag een signaal afgeven 
namens de verenigingen Saturnus, Rush, V&K, Helios ’72 en Slamis, allen 
verenigingen met veel jeugdleden. 

 

Probleemschets  

Tijdens een raadsinformatieavond op 30 mei 2024 werd aangegeven dat 
het nieuwe accommodatiebeleid door de verenigingen wordt ondersteund 
en er geen lastenverzwaring voor verenigingen zou plaatsvinden. 

Dit is echter niet het geval. Uit onze berekeningen blijkt er wel degelijk 
sprake te zijn van een forse lastenverzwaring.  

De voorgestelde harmonisatie van de tarieven heeft voor clubs met veel 
jeugdleden grote gevolgen en betekent gemiddeld een stijging van 20% 
per 1 januari aanstaande. Dit heeft aanzienlijke financiële gevolgen voor 
onze verenigingen, omdat we onherroepelijk de contributie moeten 
verhogen. Dit vormt voor veel leden een drempel om te blijven sporten en 
creëert ook oneerlijke concurrentie met buitensporten. Vooral gezinnen 
met lagere inkomens en jongeren zullen hierdoor worden getroffen, 
waardoor de toegankelijkheid van sport, een belangrijke pijler van onze 
gemeente, onder druk komt te staan. Dit is tegenstrijdig met de ambities 
van het Sportakkoord van 2024-2025, waarin onder andere staat dat er 
kansen moeten zijn voor ieder kind en jongere om vaardig en veelzijdig te 
sporten en bewegen. 

Wij hebben begrip voor de harmonisatie, maar verenigingen met veel 
jeugdleden worden nu het kind van de rekening. We zijn het dan ook niet 
eens met de berichtgeving dat de verschillen in tariefstijging klein zijn. Dit 
hebben we eerder al laten weten via een gezamenlijk opgestelde brief, 
waarna wij op eigen verzoek met de gemeente in gesprek zijn gegaan. In 
dit overleg eind augustus is duidelijk aangegeven dat de gemeente een 
overgangsjaar wil toepassen voor verenigingen met veel jeugdleden en er 



geen ruimte was voor aanpassing van de tarieven, of een ruimere 
overgangsperiode.  

Dit vinden wij een onacceptabel resultaat, zeker omdat voor de 
wijkaccommodaties wel een overgangsperiode wordt toegepast van vier 
jaar. De gemeente verwijst in zijn gesprek naar een landelijke benchmark, 
maar zegt hiermee niet dat gemeente Meierijstad, de grootste en 
dichtstbijzijnde gemeente en voor onze clubs relevant, veel lagere 
tarieven hanteert. Als voorbeeld, waar we in Maashorst met het nieuwe 
tarief €12 per zaaldeel betalen vraagt Meierijstad voor eenzelfde zaaldeel 
€4. Dit vertaalt zich uiteraard ook in een significant verschil in de 
contributie bij de verschillende verenigingen in Meijerijstad versus 
Maashorst. Kortom, een landelijke benchmark lijkt informatief, maar wij 
zijn van mening dat bij dit soort vraagstukken een regionale benchmark 
relevanter en daarmee eerlijker is. 

Daarnaast is in dit overleg aangegeven dat het niet anders kan omdat de 
opdracht ook was om het nieuwe accommodatiebeleid kostenneutraal te 
houden. Echter, zien wij nu in de stukken rondom het accommodatiebeleid 
dat de gemeente wel degelijk baat heeft bij het afbouwen van incidentele 
budgetten de komende jaren, wat leidt tot aflopende structurele lasten. 

 

Oplossing: Overgangsregeling  

Wij vragen u daarom om een overgangsregeling van vier jaar, zoals die 
ook voor de wijkaccommodaties is ingevoerd. Dit zou de verenigingen de 
tijd geven om zich geleidelijk aan te passen aan de nieuwe tarieven, 
zonder dat de sportdeelname drastisch afneemt en verenigingen in de 
financiële problemen komen. 

Daarnaast verzoeken wij om transparantie over de berekeningen en de 
werkelijke impact van de tariefsverhogingen, zodat we gezamenlijk tot 
een eerlijke en werkbare oplossing kunnen komen. 

Tot slot willen we benadrukken dat we het gemist hebben om actief 
betrokken te worden bij dit vraagstuk. Het blijft eenrichtingsverkeer en 
het beloofde contact met ons is er buiten de door ons geregelde afspraak 
nog steeds niet geweest. Dit betreuren wij, omdat wij als verenigingen 
graag samen met de gemeente willen optrekken. 

 

Afsluiting 

In het belang van een gezond sportklimaat en het belang om onze jeugd 
aan het sporten te houden, nu en in de toekomst, vragen wij u dringend 



om een scherper en concurrerend tarief te hanteren en een ruimere 
overgangsregeling te overwegen. Dit zorgt ervoor dat sport toegankelijk 
blijft voor iedereen, één van de uitgangspunten van de gemeente 
Maashorst. Wij hopen dat we op uw steun kunnen rekenen. Dank u wel. 

 
 
 


